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Referat 
SKOLEBESTYRELSESMØDE  

Tirsdag den 4. oktober 2022 kl. 17.00 – 19.30  

Dagsorden: 

1. Valg af ordstyrer og referent 

2. Godkendelse af referat  

3. Meddelelser fra elevrådet 

4. Meddelelser fra de ansatte, skoleledelsen, KKFO og formanden  

5. Byggeri 

6. Mobilpolitik 

7. Faglighed 

8. Planlægning af kontaktforældremødet d.9 november . 

9. EVT 

10. Konkrete sager 

 

Tilstede: Rene ordstyrer, Kira, Lea, Anne, Anne-merete, Nina v.skoleleder, KKFOleder referent 

Thomas, 

Afbud: Camilla og Rikke  

 

Ad.1 Rene valgt som ordstyrer og Thomas er referent 

Ad.2 Godkendt  

Ad.3  

Meget optaget af toiletterne, der kigges på murværket når der er gået et år, når det 

er tørret op. 

Man ønsker, at toiletterne bliver hyggeligere og det ligner stadig en byggeplads   

Ad.4 

Medarbejdere: 

God stemning, folk kan se lyset for enden af tunnelen ift projektet  

God frokost og god stemning til arrangementet, skolens fødselsdag  

 

Skoleledelsen: 

Gode sejlture med råb under broerne og halvbagt kagemand til skolens fødselsdag  

Morgenmad på personalets dag  

Lukket på KKFO d.12.10.22 pga kursus 

Motionsdag, der skal løbes på Kastellet og andre spille Padel  

Åbent hus for skoleindskrivning, Lea deltager i mødet   

 

KKFO- 

Alt taget i betragtning så går det godt og det er godt for løsningen af udfordring 

med skolegården, at pædagogerne har været indstillet på at være ekstra med i 

skoletiden. På KKFOen ser vi også rigtig meget frem til at det er overstået og 

tilbage til normalen       
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Formanden: 

De økonomiske rammer og kvotient ift inklusionsstartegien er et emne for 

skolebestyrelsesformanden.   

 

 

Ad.5  

Ledelsen sidder med hver uge til byggemøde: 

Rengøringen er et stort fokus og vi får en hovedrengøring, der tager det hele, 

betalt af projektet  

 

Bygherre og området roser os for at vi håndterer situationen godt, givet 

omstændighederne  

Asfaltering i uge 42  

Det er rigtig øv med graffiti og vi ved ikke hvem der skal betale ? 

 

Ad.6  

Mobilpolitik  

Det har været diskuteret på p.råds møde, lærerne ønskede mobilfri indskoling og 

vi undersøger hvad et mobilhotel koster til opbevaring i mellemtrin, hvor man kan 

tage dem frem hvis der er behov, udskolingen er lidt delt mellem et 

dannelsesaspekt i, at man må bruge mobil mod at andre oplevede det forstyrrende 

i undervisning. 

Vi ser ikke en overordnet politik, der dækker alle trin med samme retningslinjer. 

 

Vores netværksskole er ved, at afprøve et halvt år med en ny mobilpolitik og vi har 

aftalt i netværksskole melder erfaringer tilbage. 

Annemerete fortæller at det fyldte meget på forældremødet i 7 klasse bl.a. ift. 

koncentration og ikke blive færdig med opgaver i skolen 

 

Der er en bred enighed om det overordnet ikke fordrer undervisningen med mobil 

i udskolingen, problemet er mere hvordan man håndhæver politikken, og alle med 

en bærbar kan jo gå på de samme sociale medier m.m. som de bruger deres 

mobiler til. 

 

Udskolingen vil tage dialogen op igen på storteamsmøde i morgen. 

 

 Husk at vi skal høre børnenes og de unges stemme  

 

Ad.7. 

Faglighed 

Forskel på dreng pige statistikken på Sølvgades skole, det vil vi gerne undersøge  

og blive klogere på både nu og på fremtiden  

 

Tina-Marie forklarer hvordan at man systematisk går ned i data også 

omhandlende faglighed via karakterer, dette foregår gennem kvalitetssamtaler 

med forvaltningen og også hvordan man handler på udfordringer  
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Der bliver talt om hvad vi i bestyrelsen kunne fokusere på, da faglighed er et 

bredt begreb. Er det afgangsperspektiv i form af karakterer.    

 

Der er efterspørges et oplæg fra ledelsen baseret på data, der viser noget om 

faglighed forskel f.eks. på standpunkt og afgang eller andet  

Dermed håbes der også på en mere struktureret dialog på et bestyrelsesmøde  

 

  

Ad.8. 

Der er blevet lagt en rå skitse til kontaktforældremødet 

Positive fællesskaber  

 

Rammesætning 

Opdeling i årgange  

Arbejde ud fra spørgsmål, hvor forældreplanet også huskes, hvad kan man som  

forældre bidrage med. 

Opsamling  

 

 

Ad.9 

Undersøgelse af muligheder for at søge fonde, især indenfor natur og miljø og 

kultur anbefales at undersøge for lærerne  

 

 

 


